
آرمان ملی: در چارچوب رقابت های مرحله یک شانزدهم 
نهایی جام حذفی فوتبال، امروز سه دیدار برگزار می شود که 
در مهم ترین دیدار ها پرسپولیس مقابل نفت و گاز گچساران 
به میدان می رود و تیم های سپاهان و شمس آذر قزوین در 

ورزشگاه نقش جهان به مصاف یکدیگر می روند. 

   نظر اوسمار 
در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی  ویرا  لوس  اوسمار 
گاز  و  نفت  مقابل  تیمش  دیدار  از  پیش  خبری  نشست 
پیش  فصل  ما  داشت:  اظهار  حذفی  جام  در  گچساران 
توانستیم در جام حذفی قهرمان شویم که جام سختی بود. 
در این جام ها تیم ها سورپرایزهایی دارند و معمولاً اتفاقات 
خ می دهد. اصلاً به همین خاطر هم مردم عاشق  عجیبی ر
فوتبال هستند.  وی ادامه داد: با وجود اینکه در بازی اول 
به آلومینیوم باختیم، اما تیم ما شکل خوبی در سه بازی 
اخیر پیدا کرده است. ما در جام حذفی بازی هایی را شروع 
می کنیم که باید در 90 دقیقه نتیجه بازی را مشخص کنیم. 
فردا یک بازی خوب خواهد بود، چون تیم نفت تیمی است 
که فوتبال بازی می کند.  امیدوارم فردا یک بازی خوب انجام 
دهیم و نتیجه بازی را آنطور که می خواهیم به نفع خودمان 
رقم بزنیم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره عملکرد 
بازیکنان جدید این تیم و اینکه آیا در دیدار فردا از ابتدا از آنها 
، گفت: برای استفاده از بازیکن  استفاده خواهد کرد یا خیر
جدید همیشه چالش هایی برای خود بازیکن و کادر فنی 
وجود دارد.  ارتباطی که بین بازیکنان قبلی و جدید وجود 

دارد اینطور نیست که بگوییم در یک بازی 

خودشان را نشان دهند، ولی این چیزی که در تمرینات 
می بینیم و مطمئنم که روز به روز بهتر خواهند شد. ما تقویم 
بازی خیلی فشرده ای تا عید نوروز داریم و در تمرین امروز 
کند.  اوسمار در  تصمیم می گیریم چه بازیکنی فردا بازی 
پاسخ به این سؤال درباره جذب مهاجم خارجی و اینکه رضا 
درویش اعلام کرده است او درخواستی برای جذب مهاجم 
نداشته است، عنوان کرد: من درباره صحبت درویش نظر 
نمی دهم، ولی ما الان صرفاً فقط دنبال هر مهاجمی نیستیم؛ 
دنبال مهاجمی هستیم که بتواند به ما کمک کند. ما باید یک 

بازیکن آزاد بگیریم، اما باید شرایط ما را داشته باشد. 

   صحبت های قربانی
پیروز قربانی سرمربی نفت و گاز گچساران در نشست خبری 
پیش از این بازی اظهار کرد: برای ما به عنوان تیم لیگ یکی 
و شهرستانی که شاید تبلیغ آنچنانی ندارد، بهترین فرصت 
برای باشگاه و بازیکنان است که از این عرصه استفاده کنند 
و خود را مقابل تیم خوب پرسپولیس نشان بدهند. ما به 
این دید به جام حذفی نگاه کرده ایم تا روح مبارزه طلبی و 
بزرگی را به تیم مان تزریق کنیم.  او در مورد شناخت خود 
از تیم پرسپولیس با توجه به تغییر سرمربی این تیم گفت: 
فیلم دو مسابقه ای که سرمربی جدید آمده است را دیده ایم. 
پرسپولیس همیشه تیم خوبی است و امیدوارم بازیکنان ما 
کنش  از این فرصت برای آینده خود استفاده کنند. او در وا
به اینکه به عنوان پیشکسوت استقلال مقابل پرسپولیس 
قرار می گیرد و هواداران استقلال دوست دارند، پرسپولیس 
را حذف کند، گفت: یکسری حساسیت های اینگونه ایجاد 
می شود اما در مورد دیدم به جام حذفی به شما گفتم. شاید 
از نظر فنی و قدرت فاصله دو تیم زیاد باشد، اما ما هم تیم 
خوب و باشخصیتی هستیم و امیدوارم بچه های ما شخصیت 
خود را در باز فردا نشان بدهند. کادر فنی، بازیکن و مجموعه 
باشگاه می توانند از این فرصت برای اینکه خود را به فوتبال 
ایران عرضه کنند، استفاده کنند.  او در پاسخ به این سوال 
که با ناهنجارها نمی سازید، به همین دلیل بعد از مدتی 
از تیم ها جدا می شود. با این حساب آیا در نفت 
و گاز گچساران می مانید یا نه،  گفت: من 
انتخاب نکردم بلکه انتخاب شدم. دو 
دسته مربی داریم، کسانی که انتخاب 
می کنند و کسانی که انتخاب می شوند. 
من در دسته انتخاب شده ها هستم.  
از طرفی در همان دسته مربیانی 
که انتخاب می کنند هم دو دسته 
قوی  آنقدر  که  کسانی  داریم؛ 
انتخاب  که خودشان  هستند 
می کنند و فکر می کنم در ایران 
دو، سه نفر داریم. دسته دوم 
کسانی هستند که خیلی روابط 

دارند. 

   پیش بازی سپاهان
تیم فوتبال سپاهان در شرایطی در اولین دیدار خود در 
رقابت های جام حذفی به مصاف شمس آذر قزوین می رود 
که در فرم مطلوبی قرار ندارد و با شش شکست متوالی در 
رقابت های مختلف به استقبال بازی با شمس آذر می رود. 
گله مقابل هوادار  گردان مورایس پس از پیروزی پنج  شا
در تهران که بیش از دو ماه پیش رقم خورد در شش بازی 
، الهلال )دو مرتبه(  ، شمس آذر بعدی برابر آلومینیوم، گل گهر
و استقلال شکست خوردند و علاوه بر حذف از رقابت های 
آسیایی، در لیگ برتر هم از رقبای مستقیم در راه قهرمانی 

عقب ماندند. 
بازی با شمس آذر در جام حذفی می تواند برای سپاهان 
شروعی دوباره باشد و به عنوان یک نقطه عطف در این فصل 
گردان مورایس عمل کند. این دیدار خانگی نه تنها به  برای شا
خاطر شکست های متوالی اخیر و حذفی بودن آن از اهمیت 
ویژه ای برای سپاهان برخوردار است، بلکه جنبه انتقامی هم 

برای سپاهان سپاهانی ها پیدا کرده است. 
برابر  حدود دو ماه پیش سپاهان در قزوین در حالی 
شمس آذر متحمل شکست شد که حواشی آن بازی و استقبال 
بدی که از هواداران و تیم سپاهان شد موجب اعتراض و خشم 
سپاهانی ها شد، علاوه بر این عملکرد ضعیف داور در آن دیدار 
و مردود کردن گل تساوی سپاهان دیگر حاشیه عجیب آن 

دیدار بود. 
تیم تازه لیگ برتری شده شمس آذر که در نیم فصل نخست 
فراتر از انتظار نتیجه گرفت و رقابت ها را قبل از تعطیلات با 
رتبه ای در میانه جدول به پایان رساند، در نیم فصل دوم با 
توجه به فروش بازیکنان کلیدی اش، کمی از فرم خوب خود 
گردان سعید دقیقی در آغاز رقابت های  خارج شده است. شا
لیگ برتر در نیم فصل دوم بردی نداشته اند و تنها دو تساوی 

و یک شکست حاصل کار این تیم بوده است. 
شمس آذر در آغاز نیم فصل دوم در خانه برابر استقلال 
خوزستان به تساوی بدون گل رسید و در هفته شانزدهم در 
تهران با نتیجه دو بر یک به هوادار باخت. شمس آذر که دو 
مهره هجومی خوب خود یعنی اعرابی و جعفری را در نیم فصل 
از دست داده است، در امر هجومی ضعیف عمل کرده است و 
در سومین دیدار نیم فصل دوم نیز در خانه به دومین تساوی 

بدون گل متوالی دست یافت. 
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سپاهان و پرسپولیس مقابل حریفان 

مدعیان وارد گود حذفی شدند! 

تاریخ بازنشستگی رونالدو لو رفت؟ 
جورجینا رودریگز زمان بازنشستگی کریستیانو 
همسر  کرد.  مشخص  را  فوتبال  از  رونالدو 
کریستیانو رونالدو که در مراسم هفته مد پاریس 
حضور دارد، زمان خداحافظی ستاره پرتغالی 
النصر را مشخص کرد. در این مراسم از همسر 
کریستیانو رونالدو پرسیده شد که او چه زمانی 
استادیون،  گزارش  به  می شود.  بازنشسته 
جورجینا که دیروز با لباسی که امضای رونالدو 
ج شده بود، گفت: یک سال دیگر  روی آن در
تمام می شود. شاید دو سال. نمی دانم. رونالدو 
از زمستان ۲0۲۳ در باشگاه النصر عربستان بازی 
می کند و تابستان ۱۴0۳ همراه تیم ملی کشورش 
در یورو ۲0۲۴ حضور خواهد داشت و ممکن است 
این رقابت ها آخرین حضور فوق ستاره در یک 

رویداد مهم در تیم ملی پرتغال باشد. 

ویژه

نیمار که یکی از دوستان نزدیک 
وینیسیوس این ستاره رئال 
مادرید در تیم ملی برزیل است، 
پس از پایان این بازی و روی 
عکسی که او از این صحنه در 
کرده  منتشر  گرامش  اینستا
بود نوشت: »دوستت دارم 

پسر من!« 

و  مبهم  پستی  یس  ا ر مو
صفحه  وی  ر را  کنایه آمیز 
گرام خود منتشر کرد و  اینستا
نوشت: »داستان زیبایی از 
یک دانش آموز بسیار خوب 
در مدرسه ای وجود دارد 
که بهترین نمرات را به پسر 
صاحب مدرسه می دادند.«

بر  ا بر لیک  لت  سا ر  ا ید د
لس آنجلس اف سی در شرایط 
شد.  برگزار  عجیبی  بسیار 
آنها در شرایط جوی عجیبی 
و بدون اینکه بازی به خاطر 
بارش شدید برف و آب و هوای 
نامساعد لغو شود به میدان 
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        شرایط عجیب   حمایت مبهم

گفتوگو

رضا رجبی پیشکسوت استقلال در خصوص 
گردان نکونام در رقابت های لیگ و  وضعیت شا

جام حذفی صحبت کرد. 
از  پیش  ل  استقلا صدرنشینی  درباره   
بازی با مس رفسنجان در جام حذفی چه 

نظری دارید؟
استقلال از لحاظ نتیجه و امتیازی در شرایط 
ک بر  بسیار خوبی است ولی صدرنشینی ملا
اینکه تیم کاملی می بینیم نیست. جواد نکونام 
بیشتری  وقت  تیمش  دفاعی  ساختار  روی 
گذاشته تا گل کمتر بخورد ولی در برنامه های 
هجومی خبری از زیبایی های فوتبال و ایجاد 
موقعیت های متعدد و متنوع نیست. در نیم 
فصل دوم دروازه ها تنگ تر و کوچک تر می شود 
و طبیعتا گلزنی سخت تر خواهد شد. جام حذفی 
هم سختی های خودش را دارد ولی استقلال 
پرافتخارترین است و می تواند رکوردش را دست 
بازی های  تمامی  استقلال  کند.  نیافتنی تر 
خانگی را برده که البته برخی از آنها به لطف بخت 
و اقبال بوده، با این حال رکورد خوبی است ولی 
ج از خانه به تساوی رضایت  در بازی های خار
می دهد و جای نگرانی دارد چون در هفته های 
آخر که رقابت فشرده تر می شود نیاز به امتیازات به 
شدت حس خواهد شد. مساوی برابر تیم هایی 
که امکان برتری مقابل آنها وجود دارد می تواند 
ک باشد و امیدوارم بعد از این شاهد  خیلی خطرنا
سوختن امتیازات خارج از خانه نباشیم. نکونام 
کمک هایش روی  باید در تمرینات به همراه 
نیمه جلوی زمین تیمش بیشتر کار کند چون 
هواداران فهیم استقلال از بازی های تیم لذت 
نمی برند و تنها چون در صدر هستند اعتراضی 
نمی کنند. فوتبالی که پرسپولیس برابر ذوب آهن 
ارائه کرد و موقعیت های زیادی خلق کرد مورد 
گر است و استقلال هم ظرفیت لازم  پسند تماشا
را برای ارائه چنین فوتبالی دارد. نکونام حواشی 
را کنار بگذارد و به تیمش که بازیکنان خوبی با 

استطاعت قهرمانی دارد بیشتر بپردازد. 
و  نظر شما در مورد سکوت سرمربی   
مدیرعامل استقلال در خصوص اختلافاتی 

که بین آنها شکل گرفته، چیست؟
ح که در رقابت های باشگاهی   یک تیم مطر
حضور دارد و با نتایجش نیمی از جامعه خوشحال 
یا ناراحت می شوند، مگر چقدر باید حرف و 
حدیث داشته باشد? همه عوامل هم مدعی 
هستند برای مردم در تلاش و زحمت هستند. 
خیلی ساده و روان می توان این فوتبال را پیگیری 
کرد ولی آن قدر حرف و حدیث ساخته اند که الان 
روزه سکوت گرفته اند. این روزه نشان می دهد که 
کستر است. اتفاقا باید در یک محفل  آتشی زیر خا
خصوصی و نه رسانه ای این مشکل را حل کرد. 
نکونام و خطیر که ادعای بین المللی بودن دارند 
تمامی مشکلات را رسانه ای کردند. چرا از مردم 
مایه می گذارید؟ به صورت خصوصی و در تنهایی 
مشکلات را حل کنید. نیازی نیست مردم در 
جریان مشکلات قرار بگیرند و دلواپس تیم شان 
شوند. روزه سکوتی که نکونام و خطیر گرفته اند، 
بازی جدیدشان است. وگرنه چه نیازی به سکوت 
است. اینکه نکونام در نشست های خبری و بعد از 

بازی شرکت نمی کند که راه حل نیست. 

رجبی:

نکونام حواشی 
را کنار بگذارد

کنش اتحادیه جهانی کشتی   وا
به درگذشت دکتر توکل

ایسنا: اتحادیه جهانی کشتی ضمن تسلیت 
درگذشت دکتر محمد توکل، وی را فردی تاثیرگذار 
در دنیای کشتی معرفی کرد. اتحادیه جهانی 
کشتی، ضمن ابراز همدردی با خانواده مرحوم 
دکتر محمد توکل، عنوان کرد: دکتر محمد توکل 
عضو پیشین دفتر اتحادیه جهانی کشتی و تالار 
مشاهیر پس از یک دوره بیماری در سن ۸9 
سالگی در تهران دار فانی را وداع گفت. اتحادیه 
کشتی در ادامه نوشت: توکل متولد  جهانی 
۱۳0۲ در قزوین بود و ریاست فدراسیون کشتی 
ایران و نایب رئیسی فدراسیون جهانی کشتی 
را نیز بر عهده داشت. او هم چنین در کمیته 
اجرایی UWW عضویت داشت و علاوه بر آن 
ریاست کمیسیون پزشکی UWW را نیز عهده دار 
بود. دکتر توکل در سال ۲0۱۱ وارد تالار مشاهیر 
اتحادیه جهانی کشتی شد. توکل در رشته پزشکی 
غ التحصیل شد و دوره  از دانشگاه تهران فار
تخصصی خود را در انگلستان پشت سر گذاشت. 
 ، او کشتی خود را زیر نظر مرحوم حبیب ا... بلور

سرمربی پیشین تیم ملی کشتی ایران آغاز کرد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: باشگاه استقلال در نامه ای به فیفا خواستار پرداخت 
کلارای پرتغال از محل درآمدهای این  مطالبات باشگاه سانتا
باشگاه شد. باشگاه استقلال چندی پیش با رأی دادگاه حکمیت 
کلارای پرتغال  ورزش )CAS(، بابت انتقال محمد محبی از سانتا
کلارا به دلیل پرداخت  500 هزار یورو محکوم شد. باشگاه سانتا
نشدن حق انتقال محمد محبی به استقلال از این باشگاه به 
فیفا شکایت کرده بود. در زمان مدیریت علی فتح ا...  زاده، اعلام 
شد که از ۲۴0 هزار یورویی که باید پرداخت می شد مبلغ 90 هزار 
یورو انتقال داده شد، ولی ۱50 هزار یوروی باقی مانده بلوکه شده 
کلارا اعلام کرد،  کنش به شکایت باشگاه سانتا است. فیفا نیز در وا
مدارک باشگاه استقلال برای انتقال پول درست است و تنها باید 
مبلغ ۱50 هزار یورو تعیین تکلیف شود. فیفا در ادامه از باشگاه 
استقلال درخواست کرد، مبلغ ۱50 هزار یورو را به حساب باشگاه 
خ نداد. با توجه  کلارا واریز کند که این اتفاق در آن زمان ر سانتا
به زمان کم باقیمانده تا بارگذاری مدارک برای مجوز حرفه ای، 
مسئولان استقلال در نامه ای به فیفا خواستار پرداخت بخشی 
کلارا از محل درآمدهای این باشگاه در فیفا شدند.  از پول سانتا
مسئولان استقلال امیدوارند فیفا این بار نیز خمانند پرونده 
کلارا موافقت  دستیاران ریکاردو ساپینتو، با انتقال این پول به سانتا
کند. باشگاه ها تا ۱۱ فروردین فرصت دارند مدارک خود را برای اخذ 

مجوز حرفه ای بارگذاری کنند. 

بیــنالمــلل
    تیم فوتبال رم در هفته بیست و هفتم سری آ به مصاف مونزا 
رفت و موفق شد با نتیجه ۴ بر یک حریفش را شکست دهد. در 
روزی که سردار آزمون نیمکت نشین بود و به زمین نیامد، روملو 
کو، پائولو دیبالا، لئوناردو پارادس و لورنزو پیگرینی برای  لوکا
رم گلزنی کردند. این هزار و سیصدمین برد رم در تاریخ سری آ 
بود. به گزارش سایت romapress دانیله  دروسی، سرمربی رم بعد 
از این دیدار گفت: همیشه دوست داشتم که تیمم بازی را اینطور 
شروع کند. بسیار خوب و مسلط شروع کردیم و به ۳ امتیازی که 
می خواستیم دست یافتیم. باید بیشتر بدویم، به کارمان ادامه 
دهیم و بتوانیم هفته به هفته ایراداتمان را برطرف کنیم. روی 
بازی بدون توپ مشکل داریم و باید این ضعف را در هفته های آتی 

رفع کنیم. ما از نظر بدنی خوب هستیم 
و مشکلی در این زمینه نداریم. او در 
بخش بعدی صحبت هایش گفت: ما 
در این دیدار کاملا خوب ظاهر شدیم و 

شایسته برد بودیم. ما مقابل اینتر هم که 
شکست خوردیم، خیلی خوب عمل 

کردیم ولی اینتر در ۱5 دقیقه 
شروع نیمه دوم طوفانی 

ظاهر شد و سرنوشت 
بازی را تغییر داد. در 
دیدار با مونزا شروع 
خوبی داشتیم. من 
واقعاً این مسابقه را 
دوست داشتم چون 

حریف  خانه  در  مونزا 
سختی برای همه تیم هاست. 

نگاه ویژه  تیم ها به جام حذفی 

خیلی از تیم ها نگاه ویژه ای به جام حذفی دارند، چون با پیروزی 
در پنج مسابقه به قهرمانی می رسند و راهی لیگ قهرمانان آسیا 
می شوند. حساسیت در این جام بالاست و تیم هایی درخشیده اند 
که کسی از آنها انتظاری نداشته است. استقلال، پرسپولیس و 
سپاهان با جدیت در جام حذفی حضور پیدا می کنند و هدفی 
کت  جز قهرمانی نخواهند داشت. مس رفسنجان بعد از رفتن سا
الهامی و آمدن محرم نویدکیا، فوتبال مالکانه را در دستور کار قرار 
داده چون استراتژی نویدکیا ارائه چنین سبکی است. البته ابزار 
و نفراتی که در اختیار دارد در این راستا اهمیت دارد. در مقابل 
استقلالی قرار می گیرد که در نیم فصل دوم با جذب جلال الدین 
ماشاریپوف، آماده شدن بلانکو و انسجام بهتر نفرات، شرایط بسیار 
خوبی دارد. جواد نکونام تیم را ساخته که بازیکنان را به تفکرات خود 
نزدیک کرده است. مس رفسنجان تیم دست و پا بسته ای نیست. 
باید ببینیم تفکرات جواد نکونام و محرم نویدکیا برای برتری در این 
بازی چیست. تیم های که از لیگ پایین تر می آیند انگیزه بسیار 
گر این تیم ها دست کم گرفته شوند هرچه از دقایق  زیادی دارند. ا
بازی بگذرد شرایط سخت تر می شود. تیم ششم لیگ دسته یک، 
گرچه مهمان است ولی با تمام  حریف دست و پا بسته ای نیست و ا
توان بازی خواهد کرد تا شگفتی آفرین باشد. انگیزه دیده شدن 
مقابل پرسپولیس به تیم گچساران، جسارت زیادی می دهد تا 
بتواند نتیجه ای دور از انتظار بگیرد. آنها با این تصور بازی می کنند 
که عبور از پرسپولیس سکوی پرتاب مهمی برای شان خواهد 
کتور  بود. پرسپولیس هم در دو بازی آخر خود تیم های آماده ترا
و ذوب آهن را شکست داده و بدون تردید با حمایت هواداران 
خود به دنبال ثبت اولین پیروزی اش در جام حذفی خواهد بود. 
سپاهان با شمس آذر دیدار خواهد کرد. حساسیت این بازی به 
خاطر دیدار دو تیم در لیگ برتر بود و، چون سپاهان شکست خورد، 
این تیم با انگیزه بسیار زیادی بازی می کند تا بتواند برنده شود. با 
توجه به شکست مقبل استقلال، بازیکنان تلاش خواهند کرد تا 
برای آنکه دل هواداران خود را به دست آورند در این بازی برنده 
شوند. سپاهان تیم بزرگی است و هواداران زیادی دارد. سپاهان از 
ابتدای فصل اسیر اتفاقات عجیب و غریبی شد و هفته ای نبود که 
گر خط دفاعی اش  وارد حاشیه نشود. سپاهان در مصاف با الهلال ا
تقویت شده بود و ایراد های فنی خود را برطرف می کرد چه بسا 
نتیجه بهتری می گرفت و صعود می کرد. از اینجا به بعد ژوزه مورایس 
است که باید تیمش را به شرایط مطلوب گذشته بازگرداند. منوچهر 
نیکفر هم به عنوان نفر اول باشگاه گفته که در فصل نقل و انتقالات 
بازیکنان با نظر مورایس جذب شدند. سرمربی پرتغالی تیم باید 
جوابگوی هواداران باشد که علت جذب نکردن مدافع در نقل و 
انتقالات زمستانی چه بوده است. مورایس سرمربی تیم است و 
شرایط سپاهان را بهتر از همه می داند. باید منتظر باشیم تا شرایط 

تیم را با توجه به خواسته های هواداران چگونه پیش می برد. 

سیدمهدیسیدصالحی
کارشناسفوتبال

مدیرروستا: قهرمانی در دستان استقلال است

رشیدی: محرمی لطف دارد ولی حجازی بهترین دروازه بان تاریخ است

است  معتقد  فوتبال  پیشکسوت  یک 
همان طور که یحیی گل محمدی از تیمی 
که برانکو ساخته بود مدت ها بهره می برد، 
اوسمار نیز از تیمی که گل محمدی آماده 

کرده، استفاده خواهد کرد. 
با رفتن یحیی گل محمدی از پرسپولیس، 
اوسمار ویرا دستیار او جای گل محمدی را 
خ پوشان گرفت. سرمربی  روی نیمکت سر
برزیلی پرسپولیس با وجود اینکه کارش را با 
ک  شکست یک بر صفر مقابل آلومینیوم ارا
کتور  آغاز کرد اما در دو بازی بعدی مقابل ترا
و ذوب آهن به دو پیروزی باارزش دست 
یافت تا فشارها تا حد زیادی از او برداشته 

شود. علی اصغر مدیر روستا در گفت وگو 
با ایسنا، درباره تفاوت تیم اوسمار با یحیی 
گل محمدی اظهار کرد: همان طور که یحیی 
گل محمدی سالی که به پرسپولیس اضافه 
که برانکو ساخته  شد تا مدت ها از تیمی 
بود، بهره می برد، الان هم اوسمار از تیمی 
که یحیی گل محمدی آماده کرده، استفاده 
می کند. البته در حال حاضر نمی توانیم 
تحلیل درستی داشته باشیم یا عملکرد این 

دو مربی را مقابل هم آنالیز کنیم. 
او گفت: در حال حاضر اوسمار با همان 
که یحیی تیم را پیش  ترکیب و سیستمی 
می برده، مقابل حریفانش قرار گرفته است، 

که در نیم فصل دوم  البته با این تفاوت 
چند بازیکن به پرسپولیس اضافه شد تا 

تیم تقویت شود. 
گر بخواهیم بین دو تیم اوسمار و یحیی  ا
مقایسه ای داشته باشیم باید در پایان نیم 
فصل این کار را انجام دهیم و الان قضاوت 
زود است. این پیشکسوت فوتبال در پاسخ 
به این پرسش که با رفتن زاهدی و باهویی 
به نظر شما پرسپولیس در ادامه فصل با 
؟  خیر یا  می شود  مواجه  مهاجم  مشکل 
توضیح داد: با توجه به بازیکنان خوبی که 
پرسپولیس در نیم فصل دوم جذب کرده، 
روبه رو  مهاجم  مشکل  با  نمی کنم  تصور 

شود. به ویژه با بودن عیسی آل کثیر مشکل 
خط حمله پرسپولیس رفع شده و حتی با 
نبود این دو بازیکن آل کثیر می تواند این 

خلأ را برطرف کند. 
مدیر روستا در پایان در پاسخ به این 
پرسش که مدعی قهرمانی در حال حاضر 
کدام تیم است، خاطرنشان کرد: هر سه تیم 
و سپاهان شانس  استقلال، پرسپولیس 
گر استقلال تا پایان  قهرمانی دارند. البته ا
پیروز  رقیبان  برابر  و  نکند  اشتباه  فصل 
میدان باشد، قهرمانی دست خودش است 
در غیر این صورت رقیبانش جایگزین او 

برای قهرمانی خواهند شد. 

دروازه بان پیشین فوتبال ایران و استقلال 
گر نسلی که با تیم ملی قهرمان آسیا شد،  گفت: ا
با تیم فعلی بازی کند، سه، چهار گل می زند. 
منصور رشیدی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
وضعیت استقلال و دیگر مسائل صحبت هایی 

انجام داد که در زیر می خوانید: 
 استقلال مستحق پیروزی مقابل سپاهان 

بود؟
استقلال بازی خیلی خوبی انجام داد، به 
خصوص در نیمه دوم. پیروزی برابر سپاهان 6 
امتیازی بود و یکی از رقبایش را کنار گذاشت و 

درصد قهرمانی اش بیشتر شد. 
وز دوشنبه     چه نظری درباره تقابل ر
استقلال با مس رفسنجان در جام حذفی 

دارید؟
مس با آمدن محرم نویدکیا تیم خوبی شده 
و استقلال بازی سختی دارد. تیم ها روی هم 

شناخت دارند و یک لحظه غفلت ممکن است 
به معنای از دست دادن بازی و یک جام باشد. 
 مجتبی محرمی، پیشکسوت پرسپولیس 
در گفت وگویی شما را به عنوان دروازه بان در 

تیم منتخب خود قرار داده است. 
او به من لطف دارد ولی ناصر حجازی را برتر 
از خودم می دانم. حجازی گلر باشخصیتی بود 
و دروازه بانی اش هم نیاز به تعریف ندارد. ما رقیب 

جدی برای هم بودیم. 
   از اینکه محرمی شما را انتخاب کرد، 

تعجب نکردید؟
او به من لطف دارد. محرمی خودش یکی 
از بهترین دفاع چپ های ایران بود و هنوز هم 

خیلی ها درباره او صحبت می کنند. 
یکدیگر  به  وازه بان ها  در می گویند   

حسادت می کنند. 
من به هیچ دروازه بانی حسادت نکردم. 

یک  شماره  مدعی  زیادی  دروازه بان های 
تیم ملی بودند. همه رقیب بودیم ولی بیرون 
از زمین رفاقت می کردیم، پشت سر هم حرف 
نمی زدیم و دنبال مسائل دیگر نبودیم. با 
مرحوم حجازی سال ها رقیب بودم اما یکبار 

هم نشد علیه او صحبت کنم. 
   نسل قبلی خوش پوش تر بودند یا نسل 

فعلی؟!
کسانی هستند  امروزی  خوش تیپ های 
خودشان  به  تا  می گیرند  زیادی  پول  که 
برسند نه اینکه قیافه داشته باشند! بازیکن 
کسی  امروز ۲5 میلیارد تومان می گیرد و به 
توجه نمی کند. زمان ما، شلوار جین دمپا 

می پوشیدیم یا از این شلورهای گشاد. 
   آن زمان بازیکنانی بودند که اقدام به تتو 

زدن بدن  شان کنند؟
این چیزها مد نبود و در هیچ بازیکنی ندیده 

بودم. الان تتو گذاشتن روی دست بازیکنان 
عادی شده و کار به صورت و جاهای دیگر 

کشیده شده است!
 برخی از بازیکنان تیم ملی مدعی هستند 
که بهترین نسل تاریخ فوتبال ایران به شمار 
گر نسلی شما با نسل  می روند. فکر می کنید ا

فعلی بازی می کرد، نتیجه چه می شد؟
50 سال پیش قهرمان جام ملت های آسیا 
شدیم اما یکبار هم مصاحبه نکردم بگویم 

کلین شیت کردم یا فلان سیو را داشتم. 
قرار بود یکبار 50 بازیکن برتر فوتبال ایران 
معرفی کنم که ۴۴ بازیکن از دوران خودمان 
بود و تنها 5، 6 بازیکن از نسل فعلی انتخاب 
گر با نسل فعلی بازی می کردیم، ۳، ۴  کردم. ا
گل می زدیم، نسلی که می گویند بهترین نسل 
تاریخ هستیم. نسلی بهترین است که عنوان 

قهرمانی داشته باشد!

دوشنبه 14 اسفند
 ساعت 17 استقلالمس رفسنجان

 ساعت 17:30 شمس آذر قزوینسپاهان

 ساعت 20:00 نفت و گاز گچسارانپرسپولیس


